
 

 

Beantwoording vragen van de SP over verwarde personen 
 

Vragen: 
De burgemeester trekt volgens de SP terecht aan de bel in het artikel in de 

Gelderlander van 10 april 2024. 
 

1. Wat is er volgens de burgemeester voor nodig om ervoor te zorgen dat er vaker 

voor opvang in een instelling gekozen wordt? 
Antwoord: 

Door de extramuralisering is er meer druk op de wijk. Het belangrijk om een 

zorgvuldige afweging te maken en te beoordelen of iemand in de wijk blijft of om 

iemand toch in een opvanginstelling te plaatsen. Het is en blijft belangrijk dat er 

voldoende capaciteit beschikbaar is.  

 

2. In hoeverre is dit het gevolg van door landelijk opgelegd beleid en wat zou er 

moeten veranderen om het mogelijk te maken mensen vaker in een instelling op te 

vangen? 
Antwoord: Uitgangspunt is, dat gekeken moet worden, wat de juiste inzet voor 

iemand is, dit kan per persoon verschillen. Uitgangspunt blijft inzet op preventie 

vanuit diverse partijen.  
 

3. Wat gebeurt er met mensen die bijvoorbeeld door Sité uit huis worden geplaatst? 

Waar en hoe worden zij opgevangen? 
Antwoord:  
Als het gaat om mensen met onbegrepen gedrag zijn er ook altijd zorgpartijen bij 

betrokken. Er wordt dan door deze zorgpartijen of samen met deze zorgpartijen 

gekeken naar een passende voorziening of plek waar de mensen zorg krijgen. Dat 

is veelal lastig, aangezien niet elke persoon zorg wenst te ontvangen. 
  

4. Wat vindt de burgemeester van de reactie van GGnet? Wat maakt het uit of het 

verwarde mensen of onbegrepen mensen wordt genoemd? Het blijven toch dezelfde 

mensen die adequate opvang nodig hebben en die daardoor geen overlast in wijken 

veroorzaken? 
Antwoord: het gaat vaak om een mensen met een combinatie van diverse 

problematieken, zoals psychiatrische, medische, financiële, justitiële, verslaving 

problemen, dementie of een verstandelijke beperking.  

 

5. Hoe kijkt te burgemeester aan tegen het feit dat GGnet spreekt over geen 

wachtlijst en plek in de opvang, terwijl het aantal incidenten fors toeneemt? 
Antwoord: GGNet verwijst in dit artikel naar mensen met meerdere 

problematieken, zoals hierboven geschetst en zegt dat dit vaak geen psychische 

oorzaken zijn. Daarom worden deze mensen vaak niet opgenomen.Het is belangrijk 

dat er voldoende capaciteit is, zodat mensen niet tussen wal en schip vallen.  

 
 


